

4.—Sur proposition de M. le Commissaire Hébert, appuyée par M. le Commissaire Ainey, il est

Résolu: D'approuver les réquisitions suivantes:

Aqueduc: Nos 245, 251, 252, 253, 254, 255, 256, 257, 258, 259, 260, 261, 262, 263, 264.

Auto de Son Honneur le Maire: No 7.

Incinération: No 45.

Voirie (Division Est): Nos 50, 51, 52, 53.

Impression et Papeterie: No 20.

Edifices Municipaux: No 76.

Maladies Contagieuses: No 32.

Eclairage: No 12.

Incinération: No 56.

Voirie (Division Ouest): No 40.

Marchés: Nos 33, 34, 35.

Edifices Municipaux: Nos 74, 75.

Parcs (Parc Mont-Royal): No 14.

5.—Sur proposition de M. le Commissaire Ainey, appuyée par M. le Commissaire Hébert, il est

Résolu: De réitérer le rapport fait au Conseil, le 18 mars 1915, concernant le vote d'un crédit de \$65,000, pour l'achat d'un bateau traversier, pour faire le service de l'Île Sainte-Hélène, et d'un crédit additionnel de \$20,000, pour la construction de quais et débarcadères, pour ladite traverse.

6.—Sur proposition de M. le Commissaire Hébert, appuyée par M. le Commissaire Ainey, il est

Résolu: Que les minutes soient approuvées.

7.—Soumis le cahier des charges, pour la vente de rafraîchissements, et pour l'exploitation des Jeux et Amusements, dans l'Île Sainte-Hélène.

Sur proposition de M. le Commissaire Ainey, appuyée par M. le Commissaire Hébert, il est

Résolu: D'approuver ledit cahier de charges, et d'autoriser la publication d'annonces dans les journaux, pour la demande de soumissions, sujet à approbation du Département en Loi.

8.—Soumis le rapport sur le service des tramways, pour la semaine finissant le 27 mars 1915.

Sur proposition de M. le Commissaire Hébert, appuyée par M. le Commissaire Ainey, il est

Résolu: De recevoir ledit rapport.

9.—Sur proposition de M. le Commissaire Hébert, appuyée par M. le Commissaire Ainey, il est

Résolu: Que M. le Commissaire McDonald soit prié de se rendre immédiatement à Ottawa, pour demander au Ministre des Chemins de Fer et à l'Honorable M. Doherty que l'eau ne soit pas mise dans le Canal de Lachine, avant que les travaux du syphon ne soient terminés; et vu qu'il s'agit de la construction d'un égout qui serait retardé d'un an si la requête de la Cité était rejetée.

Il est de plus

Résolu: Aussi, que Dr Boucher soit prié d'intervenir auprès du Bureau Provincial d'Hygiène, pour que l'extension de temps nécessaire soit demandée par celui-ci, et aussi que le Député-Ingénieur en Chef, le Dr Boucher, l'Avocat en Chef et le Surintendant des Egouts, accompagnent M. le Commissaire McDonald, à Ottawa, pour intervenir auprès des autorités compétentes.

10.—Soumise une communication de M. A. Tourangeau, demandant l'élargissement de la rue Mont-Royal, entre les rues St-Denis et Rivard.

Sur proposition de M. le Commissaire Hébert, appuyée par M. le Commissaire Ainey, il est

Résolu: D'informer le réquerant qu'en vertu de la nouvelle loi, la Ville n'a pas le droit de faire d'expropriation avant 5 ans.

11.—Sur proposition de M. le Commissaire Hébert, appuyée par M. le Commissaire Ainey, il est

Résolu: De donner instructions au Département en Loi de prendre charge de la cause de M. E. Bernadet, Surintendant des Parcs, dans l'appel au jugement de la Cour du Recorder, au sujet de la contravention au Règlement défendant

4.—On motion of Commissioner Hébert, seconded by Commissioner Ainey, it was

Resolved: To approve of the following requisitions:

Water Department: Nos. 245, 251, 252, 253, 254, 255, 256, 257, 258, 259, 260, 261, 262, 263, 264.

Auto of His Worship the Mayor: No. 7.

Incineration Department: No. 45.

Road Department (East Division): Nos. 50, 51, 52, 53.

Printing and Stationery Department: No. 20.

Municipal Buildings Department: No. 76.

Contagious Diseases Department: No. 32.

Light Department: No. 12.

Incineration Department: No. 56.

Road Department (West Division): No. 40.

Markets Department: Nos. 33, 34, 35.

Municipal Buildings Department: Nos. 74, 75.

Parks (Mount Royal Park): No. 14.

5.—On motion of Commissioner Ainey, seconded by Commissioner Hébert, it was

Resolved: To re-affirm the report made to Council on the 18th March 1915, asking for an appropriation of \$65,000 for the purchase of a ferry-boat to ply between St. Helen's Island and the City, and for an additional appropriation of \$20,000 for the erection of wharves and landings for such ferry service.

6.—On motion of Commissioner Hébert, seconded by Commissioner Ainey, it was

Resolved: That the minutes be confirmed.

7.—Submitted specifications for the sale of refreshments and the operation of games and amusements on St. Helen's Island.

On motion of Commissioner Ainey, seconded by Commissioner Hébert, it was

Resolved: To approve said specifications and to authorize the publication of advertisements calling for tenders, subject to the approval of the Law Department.

8.—Submitted the report on the tramway service for the week ending on the 27th March 1915.

On motion of Commissioner Hébert, seconded by Commissioner Ainey, it was

Resolved: To receive said report.

9.—On motion of Commissioner Hébert, seconded by Commissioner Ainey, it was

Resolved: That Commissioner McDonald be requested to proceed at once to Ottawa and ask the Minister of Railways and Hon. Mr. Doherty to see that water is not let into the Lachine Canal until the works on the syphon are completed and point out to them that in the event of the City's request being rejected, the consequence would be a delay of one year in the construction of the sewer.

It was further

Resolved: That Dr. Boucher be requested to apply to the Provincial Board of Health for the extension of time required, and that the Deputy Chief Engineer, Dr. Boucher, the Chief Attorney and the Superintendent of Sewers be instructed to accompany Commissioner McDonald to Ottawa and interview the proper authorities.

10.—Submitted a communication from Mr. A. Tourangeau, asking that Mount Royal avenue be widened between St. Denis and Rivard streets.

On motion of Commissioner Hébert, seconded by Commissioner Ainey, it was

Resolved: To inform Mr. Tourangeau that, in virtue of the new law, the City has not the right to effect any expropriation until a period of 5 years has elapsed.

11.—On motion of Commissioner Hébert, seconded by Commissioner Ainey, it was

Resolved: That the Law Department be instructed to take charge of the case of Mr. E. Bernadet, Superintendent of Parks, and to lodge an appeal from the judgment of the Recorder's Court re infraction of by-law prohibiting